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Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 10-01-2024 in de Stuifakkers te Rockanje   
 
Aanwezig: Ferry den Hoed (voorzi3er), René van de Hoek (secretaris), Jan Hoogstad 
(penningmeester), Frits van Luxemburg (lid), Betsy Gouman (lid), Leen Klok (lid) en Frank van Rongen 
(lid). 
 
Afwezig met kennisgeving: Maarten-Jan de Koning (lid) en Nely van de Kolk (lid). 
 
1. Opening 

Ferry opent de vergadering om 20.00 uur. Maarten-Jan en Nely hebben zich afgemeld. 
 

2. a. Vaststellen verslag van de bijeenkomst van 10 december 2023 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
N.a.v. een vraag van Leen zegt René dat hij dhr. Plooster heeQ gevraagd te laten weten als hij 
contact heeQ gehad met wethouder Schop over het kruispunt Hoogvlietlaan-Alardusdreef. 
Ook n.a.v. een vraag van Leen wijst René erop dat het waterschap heeQ bericht dat zij de reacTe 
op onze vragen over het project Boomweg c.a. op de projectwebsite zullen plaatsen. 
Verder antwoordt René op een vraag van Leen dat een werkgroep met raadsleden is gestart om 
vorm te geven aan het beleid rond dorps- en wijkraden. Naast Rockanje neemt de dorpsraad 
Oostvoorne en de wijkraden Meeuwenoord en Nieuwland deel aan dit overleg. De regeling zoals 
die in Brielle gold is het uitgangspunt.  
 
b. AcDepuntenlijst 
De acTepuntenlijst wordt doorgenomen en hierbij wordt het volgende gemeld. 
Punt 115: Afgesproken wordt om de stand van zaken rond de schouw over rolstoelvriendelijkheid 
van Rockanje te agenderen voor de volgende vergadering. 
Punt 144: De reacTe op de Wonen, Zorg en Welzijnsvisie is verzonden. Op 19 februari volgt een 
stakeholdersbijeenkomst over dit onderwerp. De dorpsraad is hiervoor uitgenodigd. Leen en 
René zullen deelnemen aan deze bijeenkomst. 
Punt 145: Leen heeQ contact gehad met een raadslid en er die zal er weer achterheen gaan dat er 
kopjes, een koffiezetapparaat e.d. in de aula van de begraafplaats Rockanje worden neergezet. 
Punt 145 is hiermee afgehandeld. 
Punt 146: Dhr. Sanders is een mail gestuurd n.a.v. zijn vraag over de verkeerssituaTe 
Korteweg/Waterbospad. Het acTepunt is hiermee afgehandeld. 
Punt 147: Leen heeQ contact gehad met de voorzi3er van Ons Genoegen. De organisaTe van 
Koningsdag heeQ geen subsidie ontvangen om Ons Genoegen te kunnen betalen voor hun 
optreden (350 euro). Als dorpsraad gaan we er vooralsnog vanuit dat dit opgelost wordt. Mocht 
er behoeQe zijn dan kan de dorpsraad acTe ondernemen. Het acTepunt wordt als afgehandeld 
beschouwd. 
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3. Voorbespreken bewonersbijeenkomst 15 januari 2024 

Het programma voor de avond wordt alsvolgt (definiTef) vastgesteld: 
19:00 tot 19:30 uur:  Inloop 
 
19:30 tot 20:00 uur:  Opening door Ferry met een inleiding over het ontstaan van de 

dorpsraad. Hij zal ook de leden voorstellen. 
Daarna vertelt René iets over de statuten. Met name zal hij tot 
uitdrukking brengen dat de dorpsraad het algemeen belang van de 
inwoners van Rockanje beharTgt. Ook zal hij ingaan op de acTviteiten 
van de dorpsraad in het afgelopen jaar. 
 

20:00 tot 21:00 uur: PresentaTe door de heer Paré van het Woonbedrijf. Wethouder Van 
Orsele is hierbij aanwezig om eventuele vragen te beantwoorden. 
Beide heren zullen in de pauze vertrekken. 
 

21:00 uur:    Pauze 
 
21:15 uur: Ophalen ideeën bij de bewoners voor wat we dit jaar gaan doen. 

Ferry en Nely zullen dit onderdeel leiden. 
 
De ontvangst is met koffie en thee en een stukje boterkoek. In de pauze wordt een kopje koffie en 
thee geschonken. Na afloop is er een drankje en een rondje bi3ergarnituur. 
 
Er is een beamer beschikbaar voor de presentaTe van de heer Paré. Indien nodig kan gebruik 
worden gemaakt van een geluidsinstallaTe. 
 
Ook wordt gezorgd voor een flipover. René zal het programma voor de avond doornemen met het  
Badhotel en kijken hoe de opstelling van stoelen kan plaatsvinden. Bijvoorkeur een speelse 
opstelling, maar vermoedelijk is alleen een theateropstelling mogelijk. 
 
Er wordt een lijst neergelegd waar mensen zich kunnen inschrijven voor de nieuwsbrieven. Leen 
zal daar voor zorgen. Ook worden de mensen die zich per e-mail hebben aangemeld opgenomen 
in de verzendlijst voor de nieuwsbrief. Tijdens de bijeenkomst wordt dit door Ferry gemeld. 

 
4. VerkeerssituaDe Molendijk Rockanje 

Bewoners van de Molendijk klagen over de verkeerssituaTe op de Molendijk. Zij hebben 
meerdere malen aandacht gevraagd voor de verkeerssituaTe, maar tot op heden zonder 
resultaat. 
De vraag is aan de orde welke rol de dorpsraad kan spelen bij het oplossen van de problemaTek. 
Leen geeQ aan dat de Molendijk deels in beheer is bij de gemeente en deels bij het waterschap. 
Hij stelt voor om een keer van gedachten te wisselen met een contactpersoon van de Molendijk.  
Ferry zegt dat de dorpsraad ook in overleg zou kunnen treden met de gemeente en het 
waterschap. Hij ziet het als een goede test om in gesprek te gaan met het waterschap om te 
horen hoe het daar werkt. Ook kan in gesprek worden gegaan met de bewoners. 
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Afgesproken wordt dat Ferry en Frank in gesprek gaan met bewoner(s) van de Molendijk. Ferry en 
René zullen in eerste instanTe in gesprek gaan met het waterschap om te horen hoe het daar 
precies werkt en wat zij voor de dorpsraad kunnen betekenen. De gemeente kan helpen om in 
contact te komen met het waterschap. Ferry pakt dat op. 
 

5. Overige onderwerpen / rondvraag 
• Op verzoek van Betsy levert Frank een (pas)foto aan voor op de website. 
• René zal bij de gemeente navragen waarom het beleid m.b.t. het inzamelen van kerstbomen 

door kinderen is gewijzigd. Hierover zijn veel negaTeve reacTes in het dorp. Ahankelijk van 
de reacTe kan de dorpsraad een standpunt innemen en wellicht een brief schrijven naar de 
gemeente. 

• Er volgt op 23 januari een gesprek tussen de provincie en o.a. dhr. Compter over de 
ammoniakopslag. Als dorpsraad kunnen we aansluiten bij dit overleg. Jan kijkt of hij in de 
gelegenheid is om deel te nemen. Oostvoorne zal ook bij het overleg zijn. 

• Jan zegt dat hij en Nely dit jaar aQreden. Jan stelt zich herkiesbaar en hoop dat Nely dat ook 
doet. Eind van het jaar wordt hierop teruggekomen. 

• Er volgt een korte discussie over de openbaarheid van vergaderingen van de dorpsraad. Alle 
leden zijn het over eens dat die openbaarheid standaard is. Vergaderingen worden ook 
aangekondigd op de website. 

 
6. Volgende vergadering /sluiDng 

De volgende vergadering is op 7 februari 2024.  


